
OBEC  CHRTNÍČ 
Zápis z jednání zastupitelstva obce ze dne 15. 3. 2024 

 
 

Jednání zastupitelstva zahájeno v 19:00 hod. 
Na jednání přítomno 6 zastupitelů. Omluven p. Poláček 
 
Program zasedání: 
Starosta obce, dále předsedající, zahájil zasedání zastupitelstva návrhem na schválení programu jednání: 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje program jednání dne 15. 3. 2024 takto: 

1. LD Chraňbož 
2. DSO Haberska 
3. Dodatek smlouvy HBH odpady 
4. Smlouva ZERS Praha- bioodpady 
5. Smlouva KB-financování DČOV 
6. DČOV 
7. Schválení inventarizace 
8. Příspěvek Krajská knihovna Vysočiny 
9. Příspěvek Včelaři Habry 
10. Příspěvek Linka bezpečí 
11. Znak obce 
12. Diskuze,různé 

 
Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedeným bodům vyjádřit. Žádný jiný návrh podán 
nebyl. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Program zasedání zastupitelstva dne 15. 3 . 2024 byl schválen. 
 
1. 
P. Fanta  informoval zastupitele o dění v LD Chraňbož. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere informace z LD Chraňbož na vědomí. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 1-15-3-24 bylo schváleno. 
 
2. 
Předsedající informoval zastupitele o průběhu schůze DSO Haberska . Předložil  zastupitelům ,,Zprávu o vý-
sledku přezkoumání hospodaření  svazku za rok 2023“ a  Návrh závěrečného účtu za rok 2023. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere informace z DSO Haberska ,,Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023“ na 
vědomí a schvaluje Návrh závěrečného účtu za rok 2023. 
  
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 2-15-3-24 bylo schváleno. 
 
 



3.  
Předsedající předložil zastupitelům dodatek smlouvy s firmou HBH odpady s.r.o.  na svoz kovových odpadů 

Návrh usnesení: 
 Zastupitelstvo schvaluje dodatek smlouvy s firmou HBH odpady s.r.o. na svoz kovových odpadů. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 3-15-3-24 bylo schváleno. 
 
4. 
Předsedající předložil zastupitelům návrh smlouvy s firmou Zers spol. s.r.o. na odvoz bioodpadu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu s firmou Zers spol. s.r,o, na odvoz bioodpadu. Pověřuje starostu obce 
podpisem smlouvy. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 4-15-3-24 bylo schváleno. 
 

5. 
Předsedající předložil zastupitelům návrh smlouvy o úvěru od Komerční banky a.s. na profinancování stavby 
DČOV. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje uzavření Smlouvy o úvěru se společností Komerční banka, a.s., se sídlem Praha 1, 
Na Příkopě 33 čp. 969, PSČ 114 07, IČ 45317054, jejímž předmětem je přijetí municipálního investičního 
úvěru ve výši 6.150.000,-- Kč, za účelem spolufinancování projektu „DČOV OBEC CHRTNÍČ“, splatného dne 
28.2.2034, s pevnou úrokovou sazbou na dobu 5 let ve výši 5,09 % p. a pověřuje starostu podpisem úvě-
rové dokumentace.“ 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 5-15-3-24 bylo schváleno. 
 
6. 
Předsedající informoval zastupitele o postupu přípravných prací k DČOV (Smlouvy s občany , termín veřejné 
schůze , harmonogram prací) 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo bere informace k DČOV na vědomí.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 6-15-3-24 bylo schváleno. 
 
7. 
P. Prosová předložila zastupitelům výsledky inventarizace za rok 2023 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo bere informace o výsledku inventarizace za rok 2023 na vědomí. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 7-15-3-24 bylo schváleno. 
 
8. 
Předsedající předložil zastupitelům  žádost o příspěvek na nákup knih pro Krajskou knihovnu Vysočiny. 
Návrh usnesení: 



Zastupitelstvo schvaluje příspěvek na Krajské knihovně Vysočiny  ve výši 3000,- Kč 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 8-15-3-24 bylo schváleno. 
 
9. 
Předsedající předložil zastupitelům  žádost o příspěvek ČSV ZO Habry. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje příspěvek na ČSV ZO Habry ve výši 2000,- Kč 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 9-15-3-24 bylo schváleno. 
 
10. 
Předsedající předložil zastupitelům  žádost Linky bezpečí z.s. o finanční příspěvek na provoz.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo neschvaluje příspěvek pro Linku bezpečí z.s. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 10-15-3-24 bylo schváleno. 
 
11. 
Předsedající navrhl zastupitelům nechat zpracovat grafický návrh obecního znaku. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje zadání zpracování grafického návrhu obecního znaku. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 11-15-3-24 bylo schváleno. 
 
12. 
Předsedající informoval  zastupitele o : 

- Průběhu podané žádosti o dotaci na rekonstrukci nádrže 
- Podané žádosti o dotaci na odpadové hospodářství 
- Žádost o dotaci na dofinancování DČOV od Kraje Vysočina nebyla podána z důvodu změněných 

dotačních podmínek pro rok 2024 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere informace starosty obce na vědomí. 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 12-15-3-24 bylo schváleno. 
 
 
Zapsal dne 17. 3. 2024                                                                          Roman Čálek 

Roman Čálek                                                                                starosta obce 
 

 
 
 Ověřil : 
 
Zdeněk Fanta                                                     Jakub Vavřička                                 Prosová Milada  



 
 
 
 


